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FOR PRIVATE LABEL KOSHER CERTIFICATION
KOF-K affirms/agrees that it will not communicate or divulge to any other party trade secrets, formulae,
or secret processes used by the Company, conveyed to the KOF-K by virtue of this application
Submission of this application does not authorize the applicant to use the KOF-K trademark.
Authorization will only be given after a contract is executed and a kosher certificate is granted.


	请完成此申请表后发给: 
Please send the completed application to: 
ASIAAPPLICATIONS@KOF-K.ORG

	Kof-K获证工厂编号: Kof-K ID# of the plant:
	A

	
	
	

	PL认证流程 Step by step to the KOF-K: (一般1周左右Usually about 1 weeks)
递交用英文填写的完整申请表-书面审核通过后签订合同-收到汇款后发证 
Complete the form in English & Submit-Approval & Sign the agreement-Pay & Certified 

	Date of Application:申请日期 
	
	Product use 
产品用途
	|_|Industrial with Lot#工业批次  
|_|Industrial without Lot#工业非批次  
|_|Retail零售

	

	Product Manufacturer
产品生产商名称
	

	Address地址
	

	Tel. 电话
	
	QQ/微信
	

	Company contact
联系人
	English: 
	
	E-mail
	

	
	中文: 
	
	Mobile手机
	



	Private Label/Distributor of Brand Name
客户标签/品牌销售商名称
	

	Address地址
	

	State省份
	
	Zip邮编
	

	City城市
	
	Country国家
	

	E-Mail
	
	Tel. 电话
	

	Web网址
	
	QQ/微信
	

	Company contact联系人
	
	Title职位
	

	E-mail
	
	Mobile手机
	

	Brand name品牌名称
	
	
	
	

	Please specify if labels are own by Brand Name Owner or Products Manufacturer? 
请详细说明标签是由品牌拥有者持有还是产品生产商？
	|_|Private Label/Distributor of Brand Name客户标签/品牌销售商名称
|_|Products Manufacturer产品生产商

	Are there any owners of the company who are Jewish?
公司拥有者中有犹太人吗？
This question is asked solely to determine if certain Passover procedures must be followed.
	|_|Yes     |_|No



	Invoice to
发票开给
	|_|Product Manufacturer产品生产商 
|_|Private Label/Distributor of Brand Name客户标签/品牌销售商名称






PL Fee：
· Retail (US$100): Only Private label name is on the certificate and on the label. KOF-K symbol must on the label.
· Industrial, with Lot #s (US$500): Only Private label name is on the certificate and on the label. Lot #s must be on the certificate and on the label. KOF-K symbol must on the label.
· Industrial, NO Lot # Required (US$100) – both manufacturer & private label name must be on the certificate AND on the label. KOF-K symbol must on the label.

费用：
工业产品批次：500美元/年/工厂（有效期随KOF-K工厂证书，不体现工厂名称和地址，必须按照实际购买的产品和批号发证，KOF-K标志必须显示在实际产品标签/唛头上），有效期内免费新增产品和批号，必须由工厂替PL贴牌客户申请，按照实际采购的产品和批号发证）
工业产品非批次：100美元/年/工厂（有效期随KOF-K工厂证书，不按照批次发证，但PL贴牌证书和实际产品标签/唛头上必须同时显示销售公司名称和实际产品生产商（工厂）名称，KOF-K标志必须显示在实际产品标签/唛头上），
零售品：100美元1年/工厂（有效期随KOF-K工厂证书，不体现工厂名称和地址，不按照批次发证，KOF-K标志和PL证书的K#必须显示在实际产品标签/唛头上）。零售产品是指直接消费者可以购买的产品。
不到1年算1年，超过1年算2年。KOF-K工厂有效期只剩2个月，我们不接受PL贴牌申请。直到KOF-K工厂续证。。


递交Submit：
1- 请用英文填写PL申请表，必须由生产商（工厂）同意并直接发邮件给KOF-K。可以抄送给贴牌客户。
Please fill in the PL application form in English, it must be agreed and submitted by the manufacturer (factory) directly to the KOF-K.
2- 生产商（工厂）将贴牌认证申请表通过电邮形式发送给KOF-K，以下是电邮的主题和内容模板：
The manufacturer (factory) sends PL application form to the KOF-K by email, the following is the subject and content template of the email:

Email受理邮箱：ASIAAPPLICATIONS@KOF-K.ORG
Subject题目：PL application-XXXX(Manufacturer name生产商英文公司名称)
Content内容：
Dear Francine,
We are manufacturing private label products for XXXX (PL company name贴牌公司的英文名称) per the attachment.
Thank you.
Regards
"Your name"
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